

# 公告 Announcement

8<sup>th</sup> April 2020 輔仁大學防疫應變小組會議決議  
FJCU COVID-19 Preventive Measures Ad-hoc Team

一、本校自4月13日(星期一)上午07:30起正式實施全校教職員工生佩掛服務證、校園卡(學生證)及識別證與體溫量測之校園管制措施。  
From 13<sup>th</sup> April (Monday), 7:30am, FJCU will require all staff and students to display their FJCU staff/student ID card or proof of identification, as well as comply with temperature-taking measures.

二、洽公或維修送貨人員憑單位邀請函或佐證資料，由入口處人員查驗後放行，惟開車洽公者應於警衛室換證後方可進入校園。  
Visitors to FJCU on official business and/or maintenance and repair/delivery personnel must show an invitation letter or other supporting documents issued by the relevant department to FJCU staff at school entrances, before being allowed to enter the campus. Visitors on motor vehicles shall have to exchange their identification card for an entry pass at the campus security office before entering the campus.

三、未帶證件以致無法進入校園者，請依入口處人員指示進行查驗；請按下述步驟，提供身份查驗。  
Those barred from entering the campus because they do not have the requisite proof of identity, please follow the instructions of FJCU staff to undergo checks. Take the following steps to provide identification:



1. 請登入輔仁大學自主管理健康平台，進行LDAP查驗。  
Log onto the FJCU self-health management platform via your LDAP ( <http://ahm.fju.edu.tw/> )
2. 請聯絡單位秘書協助確認身份。  
Contact your relevant department secretary to corroborate your identity.
3. 如果上述方式仍無法取得查驗，請恕可能無法進入校園。  
If your identity cannot be confirmed via the aforesaid steps, you will not be allowed entry into the campus.

四、未盡周詳事宜，得由防疫應變小組會議決議修訂之。  
The FJCU COVID-19 Preventive Measures Ad-hoc Team shall hold a committee meeting in order to come to a decision with regard to all other unspecified measures.